
 

      Dato 14/3-23 

Referat af bestyrelsesmøde 

Afholdt d. 13/3-23 hos Jens 

Tilstede: Jens, Jesper, Mathias, Carsten og Pernille 

Referent: Pernille 

 

Dagsorden 

1. Fordeling af roller i bestyrelsen 

Næstformand og webmaster:  Mathias 

Sekretær:   Pernille 

Menigt medlem:  Carsten 

 

2. Arrangementer og fordeling det kommende år 

• Baneklargøring – ansvarlige Mathias d. 1. og Carsten d. 2. 

D. 1. + 2. april kl. 10-12 

Invitation i Nyhedsbrev 

Liste med arbejdsopgave – både engangs- og årsopgaver – er udarbejdet. 

 

• Standerhejsning – ansvarlig Pernille 

D. 29/4-23 kl. 10.00 

Invitation i Nyhedsbrev 

Velkomst, en tår at drikke + snacks, derefter indtages tennisbanerne. 

Vi tilmeldes ikke Tennissportens dag, da det ikke tidligere har givet afkast i nye 

medlemmer. 

 

• Tirsdagshygge – ansvarlig Carsten 



Fortsætter som tidligere – Carsten vil lave plan for, hvilke medlemmer, der står for de 

enkelte tirsdagsafviklinger 

 

• Klubturnering – ansvarlig Jens 

Finaledag 23/9-23 

Tilmelding sendes ud start maj – kampplan kommer derefte 

 

Den vanlige aftenfesten afløses af fællesspisning efter de sidste kampe er afviklet 

(smørrebrød, bestilles efter tilmelding) 

 

• Aktive feriedage afholdes ikke i år, da der ikke er personressourcer til dette 

 

• Grillarrangement afløser den vanlige julefrokost – ansvarlig Carsten (evt. Pernille) 

D. 30/9 kl. __ 

Indbydelse pr. mail 

 

• Banelukning – ansvarlige Mathias og Carsten 

D. 29/10 kl. 10-12 

Invitation via mail, når tiden nærmer sig (+ dato i forårets Nyhedsbrev) 

 

• Indendørs tid i Fladså Hallen søges ikke, da der ikke har været interesse de seneste år 

 

3. Nyhedsbrev – ansvarlig Pernille (+ Jens) 

Sendes ud snarest 

 

4.  Slag-/juniorbanen (+ stykket ved indgangen/op ad hegnet på bane 1) 

Besluttes tilplantet med græs, da slagbanen ikke har været brugt i mange år. Har stået uplejet 

hen. Ved græs vil der være mindst vedligehold. 

Jens bestiller græs hjem til 120 m2, som sås på baneklargøringsdagen. 

For syns skyld forsøges liner-brædderne opbevaret bag klubhuset i stedet for ved bane 3. 

Fliserne (som holder på brædderne om vinteren) forsøges lagt i hjørnerne af de enkelte baner, så 

det tunge slæb ud og ind af banerne forår og efterår minimeres. 



Jette har tilbudt at male slagmuren. 

 

5. Juniorer 

Det har ikke været muligt at finde trænere til juniorerne. Jens undersøges om der er forældre-

interesse i at være tilstede 1-2 hverdagseftermiddage, hvor der lægges op til ”frit spil” for 

juniorerne – ikke undervisning. Alternativt tilbydes samme koncept lørdag formiddag med en 

turnus-tilstedeværelse af bestyrelsen. Børneattester skal indhentes. Mathias er kontaktperson 

for juniorerne. 

 

6. Hjemmeside – ansvarlig Mathias 

Muligheden for ”prof” hjælp til redigering/oprydning på klubbens hjemmeside afsøges. 

Fremtiden vil være, at Facebook tages mere i brug til info.sted. 

 

7. Nye medlemmer 

Der ønskes bedre modtagelse af nye medlemmer ift. inkludering i klubben. Jens vil følge op på, 

om nye medlemmer har én at spille med. Muligt tilbud om at få makkerskab med et ”gammelt” 

medlem, så de nye får spillet og føler sig som en del af klubben. En mulighed kan også være 

oprettelse af Messenger gruppe for alle interesserede medlemmer til at lave spilaftaler i. 

 


